
Bestyrelsesmøde 18. marts 2022  

sted:  Torkild Beck. Erik Eriksens Vej 50.  

Deltagere:  Torkild Beck,  Rene Hasbo,  Anette Lorentsen,  Steen Hougaard.

Dagsorden:
1.   Godkendelse af seneste referat.

  Referat godkendt: 

2.  Regnskab 2021
 Rene fremlagde regnskabet for 2021 -  Regnskabet blev godkendt til fremlæggelse på 
generalforsamlingen. 

3.  Formandens beretning (udkast)
 Fastlæggelse af dato og sted for generalforsamling.
 Dato for generalforsamling blev fastlagt til den 21. april kl. 19.00  i Andkærhus. Der er ikke
noget traktement, men der kan laves kaffe.  Dette er nævnt i indkaldelsen til 
generalforsamlingen.   Torkild viste et udkast til formandens beretning, som blev godkendt. 

4.  Legepladsen,  arbejdsdag(e) + 2022 indvesteringer og  evt. reparationer.
 Legepladsen optager stadig mange betænkninger.   Det står klart at vi vil fjerne klatretårnet, 
her skal der fastlægges en dato for nedrivningen, helst i samarbejde med vores nabo 
forening.  TB tager kontakt – i samme kontakt skal også afklares den uklare tilbagemelding 
om deres deltagelse.  Det står klart, at de vil deltage i  2022 med det planlagte beløb 16.000,-
men den videre deltagelse i 2023 er vagt formuleret.  Afklaring nødvendig.

Reparation nødvendig:   Den lille  karrusel-stol er blevet vandaliseret så bunden af karet er 
 splintret. Det kræver en snarlig reparation, så der ikke sker skader på børn, der kan skære s
sig på de skarpe plastkanter.   Anette tager kontakt til Kompan. 

Gyngen:  Ved næste opgave kommer gyngen på tale, der er forskellige prisforslag omkring 
25.000,- , (Anette og Rene arbejder med priser og forslag til en god og helst 
vedligeholdesesfri gynge),  men uden montering og faldunderlag.  For at undersøge, 
hvad der er af besparelse ved eget arbejde vil vi undersøge hvad det vil koste at leje en 
bobcat og indkøbe faldsand fra en lokal leverandør,   (TB undersøger). 

Den lille legeplads:  Grundet foreningens prioritering af den store legeplads, vil den lille 
legeplads blive nedlagt når legeredskaberne ikke længere er sikre at benytte.  Pladsen vil 
forsat være et fint lille sted som hyggeplads. 

5.  Eventuelt
Spørgsmål til forsikringer, hvorfor har foreningen 2 forsikringer.   Undersøges. 


